
واردات آدامس و بیسکوئیت تاریخ
گذشته از طریق قاچاق

[heading]رییس انجمن صنفی صنایع بیسکوئیت، شیرینی و شکلات با بیان
اینکه محصولات قاچاق سلامت مردم را به خطر میاندازد از ورود
بیسکوئیت، آدامس، شیرینی و شکلات تاریخ گذشته به کشور از طریق

[heading/].غیررسمی خبر داد

جمشید مغازهای در گفتوگو با خبرنگار ایسنا، با بیان اینکه واردات
غیررسمی مشکلات زیادی را برای تولیدکننده به وجود آورده است،
اظهار کرد: متاسفانه هرچه پیگیری کردیم نتوانستیم جلوی این موضوع

را بگیریم و همچنان واردات غیررسمی ادامه دارد.

وی دربارهی اینکه واردات باعث تغییر ذائقه مردم میشود، ادامه
داد: اصولا این فرهنگ در کشور ما وجود دارد که کالاهای خارجی را
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دوست داریم، اما به هرحال باید فرهنگسازی شود تا مردم به سمت
استفاده از کالاهای ایرانی سوق داده شوند.

رییس انجمن صنفی صنایع بیسکوئیت، شیرینی و شکلات با اشاره به
پیشرفت صنایع تولید بیسکویت، شیرینی و شکلات گفت: تنوع کالایی ما
زیاد شده و از سوی دیگر کیفیت محصولات نیز افزایش یافته است.
همچنین بستهبندی و ماندگاری محصولات تولید شده نیز بهبود یافته

است.

مغازهای با اشاره به صادرات ۶۰۰ میلیون دلار انواع بیسکویت،
شیرینی، شکایت، آدامس و … در سال گذشته گفت: میزان صادرات ما در
سال ۱۳۹۳ به ۲۴۰ هزار تن بود در حالی که ما به همین مقدار واردات

اینگونه محصولات را به صورت قاچاق به کشور داریم.

به گفته وی واردات غیررسمی در این حوزه به خصوص در آدامس و
بیسکویت که ماندگاری بالاتری دارند، بسیار زیاد است.

رییس انجمن صنفی صنایع بیسکویت، شیرینی و شکلات با بیان اینکه
مصرف سرانه این محصولات در ایران بسیار پایینتر از میانگین جهانی
است دربارهی کیفیت محصولات وارد شده به صورت قاچاق گفت: این
محصولات به هیچ وجه کیفیت مناسبی ندارند و قطعا سلامت مردم را به
خطر میاندازد، اما متاسفانه به رغم همه پیگیریهایی که انجام

دادیم کنترل و نظارتی در این زمینه وجود ندارد.

مغازهای تصریح کرد: کالاهایی که به صورت قاچاق وارد کشور میشود
اغلب از تاریخ انقضای آنها گذشته یا مدت کمی به پایان آن مانده
است و احتمال تغییر در تاریخها بعد از ورود به کشور بسیار زیاد

است.


